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Skolebestyrelsen   

  

Skolebestyrelsesmøde mandag den 26. september 2023 klokken 

17.00 

  

 

Afbud: Tanja Bach Birkedal, Dorthe Guldager Vesterby, Luise Vestergaard, Mille 

Mølgaard Pedersen. 

 

1. Nyt fra elevrådet 

Alfred 7B og Mille 9A er valgt til bestyrelsen. 

Overbygningens elevråd er i gang med at planlægge motionsløb. 

Elevrådet er i gang med at vælge kandidater til Ungeråd. 

 

Ønsker fra elevrådet: 

• Aktiviteter til pauserne. 

Kirsten tjekker op på, hvad vi har. 

• Indretning på udgår. 

• Område til frikvarterer. 

Vi tjekker op på, om indskolingen bruger overbygningens område. 

• Ønske om nye møbler. 

Vi afventer beslutninger om indretning til efter første forløb med projekt 

baseret læring. 

• Ønske om at måtte bruge indesko. 

• Ønske om en dag, hvor overbygningen kan få tidligere fri. 

Vi er nødt til at holde os til reglerne fra ministeriet. 

• Madordningen fungerer ikke godt nok. Det tager for lang tid at få maden. 

Der er generelt problemer med at nå det for begge afdelinger i forhold til 

den kapacitet, der er. Kirsten følger op med hallen. 

• Ønske om mikroovn og elkedel på udgård. 

Kirsten undersøger, om det er lovligt. 

• Ønske om kageordning. 

I henhold til de kommunale regler må vi ikke lave kageordning. 

• Elevrådet arbejder på at lave trivselsdag. 

 

 

2. Suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

Britta Søgaard Hansen har tilbudt at træde ind i skolebestyrelsen. 

Velkommen til Britta.  

 

Dato: 26. september 2023 
 

Forvaltning 

Børn- og Familieafdelingen 

Jorden Rundt 1 

7200 Grindsted  

 

Sdr. Omme Skole 

Tlf. 76 72 73 00 

www.billund.dk 

 

Sagsnr.:  

 

Sagsbehandler: 

Tonny Akselsen 

 

Afdelingens telefon: 

25557736 

Afdelingens mail: 

ta@billund.dk 

 
Har du brug for at sende  

fortrolige eller følsomme  

oplysninger til os, skal du  

gøre det med Digital Post.  

Du kan læse mere om  

Digital Post på: 

billund.dk/borger/digital-post 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

http://www.billund.dk/borger/digital-post
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3. Fra forældremøder 

På nuværende tidspunkt mangler vi at afholde et forældremøde i efterårets 

møderække. 

Opfølgning i forhold til, om der har været problemstillinger af generel karakter. 

Lærerne i nogle klasser har en oplevelse af, at der er for få hjem repræsenteret. 

Det ønskes drøftet med skolebestyrelsen i forhold til bestyrelsens oplevelse og 

input. 

 

Man kunne overveje tilmelding? 

Kan det være fordi, det ligger for tidligt? Der kan være fordele og ulemper ved 

begge dele. 

Det kan have stor betydning at anvende tid til, at forældrene kan snakke sammen 

om emner, der interesserer forældrene med det, der er relevant i årgangen. 

Det er vigtigt, at dagsordenen er meldt ud med et tydeligt indhold. 

Det er vigtigt med en opmærksomhed på, om der er tosprogede, som har behov 

for tolk eller en ”venskabs-”forælder. 

 

 

4. Drøftelse af dagsordenspunkter til fælles møde med børnehavens 

bestyrelse. 

25. oktober har vi vores møde med børnehavens bestyrelse. 

Drøftelse af input til dagsorden. 

 

Overgange og evaluering af sommerens overgang. 

 

Er der brug for noget i forhold til den dag, børnehaven skal tilbage igen? 

 

  

 

5. Efterretningssager 

Formand 

 

Ledelse 

Herunder budgetopfølgning og opsamling på budget 2024. 

Orientering om sommerens gennemsnitskarakter ved afgangsprøven. 

Fremover skal der udleveres en driftsjournal ved lån af skolen. Her skal man 

tjekke nødudgange mv. 

 

MED-udvalg 

Har set på budget. 

Evalueret skoleårets planlægning. 
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Undervisermøde 

Drøftelse af forældremøder og læsning af infobreve. 

Vi har analyseret trivselsundersøgelser. 

Ellers blev tiden brugt på PL. 

 

 

Andet 

SFO-tilfredshedsundersøgelse er afsluttet. 46 besvarelser ud af 73 mulige. 

Connie Jensen er med på næste møde, hvor vi kan se på resultatet. 

 

 

6. Evt. 

Kirsten nævner, at borgere i byen har efterlyst en ny gl.-elevfest. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Tonny Akselsen 

Skoleleder 

 


